
VIII kadencja

ZAPIS STENOGRAFICZNY 

Wspólne posiedzenie 
Komisji Budżetu 

i Finansów Publicznych (118.), 
Komisji Rodziny i Polityki Społecznej (88.) 
oraz Komisji Gospodarki Narodowej (131.) 

w dniu 17 października 2013 r.



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad: 

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 41. posiedzeniu Senatu do ustawy o po-
mocy państwa w nabyciu pierwszego mieszkania przez młodych ludzi.



(Posiedzeniu przewodniczy zastępca przewodniczącego 
Komisji Gospodarki Narodowej Stanisław Jurcewicz)

Zastępca Przewodniczącego 
Stanisław Jurcewicz:
Szanowni Państwo!
Otwieram wspólne posiedzenie Komisji Rodziny 

i Polityki Społecznej, Komisji Budżetu i Finansów 
Publicznych oraz Komisji Gospodarki Narodowej.

Będziemy dzisiaj pracować nad zestawieniem wnio-
sków do ustawy o pomocy państwa w nabyciu pierwszego 
mieszkania przez młodych ludzi. Wnioski te zostały zgło-
szone w trakcie debaty.

Szanowni Państwo, wszyscy mamy zestawienie wnio-
sków, zapoznaliśmy się z nimi. W punkcie oznaczonym 
jedynką rzymską jest wniosek o przyjęcie ustawy bez 
poprawek.

Witam pana ministra i proszę o stanowisko odnośnie 
do wniosku oznaczonego rzymską jedynką. Jeśli ten wnio-
sek nie przejdzie, będziemy procedowali nad wnioskami 
o wprowadzenie poprawek do ustawy. Teraz proszę o wy-
powiedź odnośnie do tego wniosku.

Podsekretarz Stanu 
w Ministerstwie Transportu, 
Budownictwa i Gospodarki Morskiej 
Piotr Styczeń:
Dziękuję bardzo.
Panowie Przewodniczący! Wysokie Komisje!
Rząd popiera wniosek ze względu na to, że część popra-

wek, które w stosunku do projektu rządowego zaproponował 
Sejm, wyczerpuje możliwość stosowania tej ustawy w ra-
mach rynku mieszkaniowego rozumianego jako dostawca 
mieszkań mogących, powiedziałbym, zaspokoić pierwsze 
potrzeby mieszkaniowe ludzi młodych. Dziękuję bardzo.

Zastępca Przewodniczącego 
Stanisław Jurcewicz:
Dziękuję bardzo.
Jeszcze pan senator Rulewski chciałby zabrać głos 

w dyskusji. Bardzo proszę.

Senator Jan Rulewski:
Oczywiście wniosek pana ministra jest uprawniony, 

jednakże uzasadnienie wniosku jest, moim zdaniem, nie 
do przyjęcia. My jesteśmy na posiedzeniu Senatu i nie je-
steśmy związani ustaleniami Sejmu. Dlatego proponuję, by 
w ogóle nie dyskutować nad tym wnioskiem. Chodzi o to, 
żeby wyczerpać temat, żeby prowadzić bogatą dyskusję, 
która ma miejsce w Senacie, i danie szansy tym wszystkim, 
którzy chcą tę ustawę poprawić. Dziękuję.

Zastępca Przewodniczącego 
Stanisław Jurcewicz:
Dziękuję bardzo.
Nie ma więcej głosów.
Przystępujemy do głosowania nad wnioskiem o przy-

jęcie ustawy bez poprawek.
Kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (15)
Kto jest przeciwny? (5)
Kto się wstrzymał? (0)
Wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek został 

przyjęty.
Sprawozdawcą był pan senator Czarnobaj. Czy dalej 

będzie pan pełnił tę rolę?
(Senator Leszek Czarnobaj: Tak.)
Dziękuję.
Nie ma innych wniosków.
Zamykam posiedzenie połączonych komisji.
Dziękuję bardzo.

(Początek posiedzenia o godzinie 8 minut 21)

 
 

(Koniec posiedzenia o godzinie 8 minut 23)
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